
Het coronavaccin 

 

Nu duurt het niet zo lang meer. Het coronavaccin is ontdekt en de 

eerste mensen hebben het al gekregen. Veel wetenschappers samen 

hebben de puzzel opgelost waar de hele wereld mee bezig was: ‘Hoe 

krijgen we corona onder controle?’ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hoe werkt het vaccin en wat doet het in ons lichaam?  

 

Eerst en vooral is het belangrijk dat je een paar dingen weet.  

1. Je lichaam heeft witte bloedcellen. Dat zijn piepkleine dingen in je lichaam die ervoor zorgen dat je 

niet ziek wordt. Als er een virus binnenkomt, of iets anders dat je lichaam nog nooit gezien heeft, 

vallen de witte bloedcellen aan en maken het stuk. 

 

 

 

2. Virussen zijn allemaal verschillend. Daarom kunnen de witte 

bloedcellen niet altijd op dezelfde manier winnen. Gelukkig zijn 

de witte bloedcellen niet snel moe. Ze proberen gewoon alles 

wat ze kunnen bedenken tot er iets werkt! Als dat gelukt is, 

onthouden ze het voor altijd. Dat wil zeggen dat als ze dat virus 

nog eens zien, ze meteen weten wat ze moeten doen.  

 

 

weetje:  

Ugur Sahin en Ozlem Tureci 

zijn een koppel van Turkse 

afkomst. Ze wonen in 

Duitsland en werken voor 

Pfizer. Zij zijn de uitvinders 

van het Pfizervaccin. 

 

weetje:  

Het hoofdkantoor van Pfizer is 

in New York, maar het meeste 

vaccin wordt in België 

gemaakt. 

 
weetje:  

Als jouw witte 

bloedlichaampjes geleerd 

hebben hoe ze een 

bepaald virus kunnen 

verslaan, dan vergeten ze 

dat nooit meer. Dan ben je 

immuun. 

weetje:  

Bijna alle mensen in ons land 

zijn als baby gevaccineerd 

tegen een paar heel erge 

ziekten. Sommige virussen zijn 

daardoor zo goed als 

uitgestorven.  

  

 



Corona is een heel moeilijk virus om kapot te maken. Meestal vinden de 

witte bloedcellen wel een manier, dan word je snel beter. Bij andere 

mensen vinden de witte bloedcellen die oplossing niet op tijd. Dan wordt 

die persoon heel erg ziek of gaat die dood. Dan wint het virus. 

Vroeger werkten vaccins door een heel oud, zwak virusje in te spuiten. De 

witte bloedcellen konden zo’n halfdood virusje gemakkelijk verslaan en 

wisten ze de volgende keer meteen doen wat ze moesten doen ... maar we 

hebben geen oude zwakke coronavirussen, dus dat gaat niet deze keer. 

 

 

Wat een gevaarlijk virus! Aanvallen!  

Het coronavirus is heel sterk en ook heel snel. Probeer het je 

voor te stellen als een auto met metalen platen, geweren en 

messen erop geïnstalleerd. De auto rijdt rond in je lichaam 

en botst overal tegen, maakt alles kapot ... GRRRR!!!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Witte bloedcellen zijn heel dapper, maar niet zo 

heel slim. Als ze iets nieuws zien, proberen ze 

gewoon alles uit wat ze al ooit geleerd hebben. 

Het is alsof ze eerst een stok gooien, dan een 

steen, daarna proberen ze het met een beetje 

vuur ... allemaal dingen die ze gebruikt hebben 

tegen andere virussen, maar bij corona is het 

moeilijk vechten.  

 

weetje:  

Als jouw witte 

bloedlichaampjes aan het werk 

gaan, krijg je soms koorts. Dat 

betekent dat ze  heel hard aan 

het werk zijn om je weer 

gezond te maken. 

Niemand kan mij 

stoppen! Wacht maar! 



En het vaccin?  

 

Je moet je voorstellen dat het vaccin allemaal wieltjes inspuit. Precies 

dezelfde als die van de corona-auto. De witte bloedcellen vallen de 

wielen aan. Met stokken, stenen ... tot er eentje een mes neemt en de 

band lek prikt.  

 

 

“Hey, ik heb het gevonden!” roept die witte bloedcel. Alle anderen onthouden dat je, als je zo’n band 

ziet, je die lek moet prikken. Als nu het echte coronavirus komt, de hele auto dus, dan herkennen de 

witte bloedcellen de autobanden. Ze prikken die lek en het coronavirus kan niet meer voor- of 

achteruit. Gewonnen!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Samen zijn we sterk! 

Het is heel belangrijk dat iedereen die het vaccin kan nemen, dat 

ook doet. Sommige mensen kunnen het niet nemen, omdat ze 

allergisch zijn aan dingen die erin zitten, omdat hun witte 

bloedcellen niet goed werken of ze dood zouden kunnen gaan door 

koorts.  

 

Als 70% van de bevolking het vaccin neemt, 

kan Covid-19 niet meer rondspringen en zijn 

ook die andere mensen veilig. Dat heet 

‘groepsimmuniteit’ of ‘het paraplueffect’. Als 

er in een grote groep mensen genoeg 

mensen een paraplu vast hebben, blijft 

iedereen droog! 

 

weetje:  

Als je een coronavaccin 

krijgt, kan je er nooit 

corona van krijgen, er zit 

immers geen virus in het 

vaccin. 



Anti-vaxers  

 

Sommige mensen zeggen dat ze het vaccin niet willen.  

In België is het ook niet verplicht.  

 

Redenen om geen vaccin te willen, zijn:  

 

- “Ik wil geen prikje, ik ben bang voor naalden!” Wat vind jij hiervan?  

 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

- “Het vaccin is heel snel gemaakt en er zijn nog niet genoeg testen gedaan. Misschien is het 

gevaarlijk!” Wat vind jij hiervan?  

 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

- “Vaccins kunnen je lichaam verzwakken, zodat je gemakkelijker ziek wordt.” Geloof je dat? 

 

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………. 

 

- “Ik geloof niet dat het vaccin gaat werken.”  

Wat vind jij hiervan?   

 

………………………………………………………………………………… 

 

- “Als het vaccin niet gevaarlijk is, waarom kan ik er dan koorts 

van krijgen?” Weet je nog hoe dat kwam? 

 

……………………………………………………………………………………………… 

 

- “Als heel veel andere mensen zich laten vaccineren dan hoef ik het niet meer te doen.”  

Wat vind je daarvan?  

 

………………………………..………………………………………………………………………………………………………………….………. 

weetje:  

We weten nog niet alles over 

covid 19 of het vaccin, maar nog 

nooit hebben zo veel 

wetenschappers samen een 

oplossing gezocht. 

weetje:  

 

Een dokter in Engeland zei in 1997 

dat je van vaccins autisme krijgt. 

Alle onderzoeken zeggen dat het 

niet waar is. Deze dokter kreeg 

geld om dat te zeggen. Hij mag al 

lang geen dokter meer zijn, maar 

er zijn nog steeds mensen die 

hem geloven. 


